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Application Instructions of International Master Program for Management and Manufacturing at National Kaohsiung University of Applied Sciences (KUAS), TAIWAN

國立高雄應用科技大學製造與管理外國學生碩士專班招生簡章


Important events for Vietnamese Student Admissions
招生重要日程表
[bookmark: _GoBack]
Fall 2013(Enrollment in September 2013)
2013年秋季班(入學時間為2013年9月)
	Events(項目)
	Date(日期)

	Application Submission (申請)
	March 1 ~ April 30, 2013

	Application Deadline(申請截止日)
	April 30, 2013

	Application Review 
and Evaluation(資料審核)
	May 01~May10, 2013

	Interview（面談）
	North of Viet Nam :May 11 
Hanoi University of Technology (Bach Khoa Ha Noi)
South of Viet Nam: 
- May 14(In Lac Hong University)
- May 15 (In UTE)

	Notification of Acceptance (錄取通知)
	June 1,2013

	School Opening Day(開學日)
	September17, 2013


How to Apply
All application forms and supporting documents shall be sent by postal mail to the following address.

Vietnam Economics Research Center
NationalKaohsiungUniversity of Applied Sciences
Address:No. 415 Chien Kung Road, Kaohsiung City80778, Taiwan (R.O.C.)

採郵寄報名，申請資料請寄至郵寄資料地址:
越南經濟研究中心
國立高雄應用科技大學
80778臺灣高雄市三民區建工路415號

Tel: +886-7-3814526 ext. 7014
FAX: +886-7-3837251
E -mail: kuas.verc886@gmail.com
Website:http://verc.kuas.edu.tw/tw/

Admission Information
申請入學資訊
1. Applicants who meet the following requirements are qualified to apply：
[bookmark: OLE_LINK1](1) Graduates of university with bachelor degree major in Electronic, Electrical, Information Engineering, Computer Sciences, Telecommunications,Communication, Photoelectric, Mechanical, Industrial Design, Materials Engineering, Environment Engineering, Industrial Engineering, Industrial Management, Information Management, Law, Business Management or closely related fields.
(2) Students from Vietnam will have priority to receive scholarship
[bookmark: OLE_LINK5][bookmark: OLE_LINK2]具有大學學士學位(中國學歷除外)之國際學生(以越南為優先錄取區域) 主修電子、電機、資工、資科、電信、通訊、光電、機械、工業設計、材料、環工、工工、工管、資管、法學、商管相關領域者，得申請入學本班。
2. Application form should be submitted and mailed to Vietnam Economics Research Center of National Kaohsiung University of Applied Sciences at 415 Chien Kung Road, Kaohsiung 80778, Taiwan, R.O.C. by the end of May, 2013 for the first semester of academic year 2013 (Fall 2013) and October, 2013 for the second semester of academic year 2014 (Spring 2014) respectively. (Application forms can be downloaded from website:http://verc.kuas.edu.tw/vn/index.php)
Or Scan to Email: kuas.verc886@gmail.com
申請人須於2013年4月30日前檢附下列表件送達本校越南經濟研究中心。（入學申請表件可上網下載http://verc.kuas.edu.tw/）.

（1） 入學申請表一份。
One copy of completed application form.
（2） 最高學歷之外國學校畢業證書影本（中文或英文翻譯）及該學程之全部成績英文譯本各一份。
A photocopy of the graduation certificate from the highest educational institute completed (in Chinese or English translation), and an English translation of the transcript of the student’s entire course work at that institute.
（3） 學校畢業成績前40%(或相當於越南6.0或Trungbinhkha以上)。
The scores of graduation has to be top 40% (or equivalent to above 6.0 or “Trungbinhkha” in Vietnam.)
（4） 英文能力證明
[bookmark: OLE_LINK10][bookmark: OLE_LINK8][bookmark: OLE_LINK9]A proof of English ability.For example, the score of TOEFL, TOEIC or IELTS, which must be grade C and above.
（5） 健康證明書一份（包括人類免疫缺乏病毒有關檢查）。
A health examination report (including an HIV test).
（6） 英文留學計畫書一份。
A study plan or research proposal in English.

[bookmark: OLE_LINK3]
3本班招生名額及條件一覽表如下：
The number of students to be recruited and the criteria of the program：

	
別班
Program
	學位類別
Degree
	招生名額
students  admitted
	教學所使用語文
Class delivering language
	語文基礎
Language needed for applicants

	製造與管理外國學生碩士專班
Master of Manufacturing and management

	碩士
Master
	50
	英文or中文
English or Chinese
	英文or中文
English or chinese





4. 每一學年八月一日始至翌年七月三十一日止，第一學期約每年九月中旬開學，第二學期約為翌年二月中旬開學。
Each academic year begins on August 1 and ends on July 31of the following year. The first semester usually begins in mid- or late-September, and the second semester begins in mid- or late- February of the following year.


[bookmark: OLE_LINK36][bookmark: OLE_LINK31][bookmark: OLE_LINK30][bookmark: OLE_LINK34][bookmark: OLE_LINK50][bookmark: OLE_LINK43][bookmark: OLE_LINK46][bookmark: OLE_LINK45][bookmark: OLE_LINK49]5.招生方法：由申請函件及外國學術單位推薦的名單中，經鴻海暨高應大共同資料審查、筆試、口試等階段，預計篩選出甄選50名正取學生、和多名候補學生。
[bookmark: OLE_LINK33]Recruiting procedure:
KUAS and Foxconnexamine the application formssent to KUAS, and the students recommended by the public foreign academies and through written and oral examination in Vietnam to select the top 50 candidates and many alternate candidates.


6. Scholarship and Tuition fee for international students

The first two academic semesters
第一學年（兩個學期）
	Type A:
全額獎學金

	Students get 8.0 GPA in Vietnam University and good performance in interview
大學畢業成績總平均80分以上，面試表現優秀
Tuition fee and Dormitory are waived.
學費與住宿費全免


	Type B:
半額獎學金

	Students only pay US$500 for tuition fee and dormitory every semester.
學生只要繳500元美金一個學期，包含學費與住宿費


	Type C:資費

	Tuition & Miscellaneous Fees學雜費基數

	Fees per credit
學分費

	
	 840 USD
	NT$100 USD



The next two academic semesters第二學年（後兩個學期）
Type A scholarship for students of top 3
全額獎學金給全班前三名學生.



7. 為鼓勵國際學生在台學習，本校提供每位國際學生獎學金。每位可獲得一學年新台幣8,000~20,000元不等的獎學金，歡迎校內國際學生踴躍申請。
To encourage international students to study in Taiwan, KUAS starts to offer international scholarships to the international students. The scholarship for each granted student is NT$8,000 ~ NT$20,000 per academic year. All international students are welcome to apply.

[bookmark: OLE_LINK37]For more information, please contact: 

	
National Kaohsiung University of Applied Sciences ,Vietnam Economics Research Center

[bookmark: OLE_LINK13]Dr. Wang Chia Nan, Tel: 886-7-3814526 ext. 7011, 
E-mail:zioffice01@cc.kuas.edu.tw
PhanXuanCuong ,Tel: +886 989 030 707 or 886-7-3814526 ext. 7014
Email:kuas.verc886@gmail.com
Address: 415 Chien Kung Road, Kaohsiung 80778, Taiwan, R.O.C
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